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رونمایی از خرید احتمالی بارسلونا
 بازیکن مورد علاقه  ژاوی از مونیخ می آید

نشریه اســپانیایی منطقه  
کاتالونیا از علاقه ژاوی هرناندز 
بــه وینگــر باواریایی ها خبر 
مي دهــد و معتقد اســت که 
در صورت نهایی شدن حضور 
مربی فعلی السد در بارسلونا، 
ملی  جذب  بــرای  کاتالان ها 
مونیخی ها  فرانســوی  پوش 
دســت به کار خواهند شد. به نقل از نشریه اسپورت کاتالونیا و چند رسانه دیگر 
اروپایی، به احتمال فراوان طی چند روز آینده، ژاوی هرناندز به عنوان ســرمربی 
بارسلونا معرفی خواهد شد. ژاوی عاشق سیستم 4.3.3 است و نسبت به استفاده 
از این سیستم هم بسیار سرسخت است. ژاوی عاشق وینگرهای کلاسیکی است 
که از ســرعت کافی برای خروج از پســت خود و بازگشت ســریع به آن را دارا 
هستند. گفته مي شود که ژاوی به کینگزلی کومان، وینگر فرانسوی بایرن مونیخ 
علاقه خاصی دارد. در فوتبال امروز برای بازیکنی با چنین مشــخصاتی که مورد 
علاقه ژاوی نیز هســت، کینگزلی کومان بهترین نمونه است. قرارداد این وینگر 
ملی پوش با مونیخی ها تا سال 2023 اعتبار دارد و مذاکرات برای تمدید قرارداد 
این بازیکن نیز فعلا متوقف شــده اســت. این یعنی تابستان آینده، تنها زمانی 
خواهد بود که بایرن مونیخ مي تواند از فروش کومان پول به دست بیاورد وگرنه 
در تابستان دو سال بعد، وینگر باواریایی ها باید به طور رایگان مونیخ را ترک کند. 
از طرف دیگر، رحیم استرلینگ هم شرایط مشابه کینگزلی کومان را دارد و گفته 
مي شود که بارسلونا در زمستان برای به خدمت گرفتن این بازیکن تلاش خواهد 
کرد. ارزش فعلی کینگزلی کومان، چیــزی در حدود پنجاه و پنج میلیون یورو 

تخمین زده شده است.

امیدوارم به المپیک صعود کنیم
حزباوی  امیــن  محمــد 
بازیکن تیم ملی امید فوتبال 
ایران از شرایط تیم ملی امید 

و مسابقات تاجیکستان گفت
حزباوی  امیــن  محمــد 
بازیکن تیم ملی امید در گفت 
و گو با مدیر رســانه ای تیم 
امید خود را این گونه معرفی 
کرد: محمد امین حزباوی هســتم و هجده سال سن دارم. فوتبال را از 9 سالگی 
در آکادمی فوتبال فولاد شــروع کردم.من توسط فردی به نام حمود حزباوی به 
فوتبال معرفی شدم. ایشان یکی از زحمتکشان فوتبال اهواز هستند و به غیر از 
من علی رضا باویه هم توسط ایشان به فوتبال معرفی شده است. حزباوی درباره 
مســابقاتی که به میزبانی تاجیکســتان در حال برگزاری است گفت: من هر دو 
بازی مقابل نپال و لبنان حضور داشــتم و خدا را شکر مي گویم که توانستیم هر 
دو بازی را پیروز از میدان خارج شویم اما یکی بازی مهم مقابل تاجیکستان باقی 
مانده اســت که پیروزی و کسب امتیاز کامل از این بازی برای همه اعضای تیم 
مهم است. محمد امین حزباوی بازیکن تیم ملی امید در رابطه با ارزیابی حریفان 
ایران افزود: در مورد دو حریف گذشته نمي توانم نظر فنی بدهم اما قدرت ایران 
نگذاشت آنها خودی نشان دهند. واقعا تیم ما خوب عمل کرد هم بازیکنان و هم 
کادر فنی مصمم و یکدل توانســتیم پیروز این دو بازی باشیم. حزباوی در پایان 
حس از کار با مهدی مهدوی کیا را اینگونه توصیف کرد: از کار با مهدی مهدوی 
کیا لذت مي بریم و پیشرفت مي کنیم امیدوارم به همین صورت ادامه دهیم و به 

المپیک صعود کنیم.

نخستین مربی والیبال زنان ایران در اروپا  
ســمیرا ایمانــی فولادی، 
نخســتین مربی والیبال زنان 
ایران در قاره ســبز شــد. به 
گزارش خبرنــگار خبرگزاری 
صدا و سیما؛ ســمیرا ایمانی 
فولادی بازیکن اسبق تیم ملی 
ایران که در ســال های  زنان 
گذشته در تیم های باشگاهی 
گیتی پسند، ذوب آهن اصفهان، باریچ اسانس کاشان و شهرداری اراک بازی کرده 
و ســابقه مربیگری در تیم ملی و باشــگاه های ذوب آهن اصفهان و نامی نو را در 
پرونده کاری خود دارد، به عنوان مربی با باشگاه پورتو پرتغال قرارداد امضا کرده 
است. بدین ترتیب ایمانی به نخســتین مربی زنان ورزش ایران تبدیل می شود 
که در یک لیگ معتبر اروپایی مربیگری می کند. تیم والیبال زنان پورتو ســال 
گذشته قهرمان لیگ پرتغال شده و امسال نماینده این کشور در لیگ قهرمانان 
اروپا است. این تیم در حال حاضر نیز با ۶ پیروزی از ۶ مسابقه و کسب ۱۸ امتیاز 
در رده نخســت لیگ برتر والیبال زنان پرتغال قرار دارد. سمیرا ایمانی فولادی با 
حضور در تیم والیبال بانوان پورتو هم باشگاهی مهدی طارمی می شود تا ایران دو 
نماینده در این باشــگاه معتبر اروپایی داشته باشد. در حال حاضر ۶ والیبالیست 
دختر ایرانی در لیگ های پرتغال، اســپانیا، اســلوونی و ترکیه توپ می زنند که 
پرتغال از حضور این دختران بیشترین سهم را دارد. مهتاب رحمانی و مونا دریس 
محمودی در باشگاه بواویستا پرتغال، نگین شیرتری در داس آویس پرتغال، مینا 
روستا در باشگاه اکستریمادورا باداجز اسپانیا، سودابه باقرپور گوریسای اسلوونی و 
مائده برهانی در باشگاه نمونه گنچلیک ترکیه؛ دخترانی هستند که چهره والیبال 

زنان را بین المللی کرده اند.

حمایت ستاره MMA از مردم فلسطین
 و خشم صهیونیست ها

حمایت ورزشکار داغستانی 
از ملــت مظلوم فلســطین، 
ورزشــکار  عصبانیت  باعــث 
صهیونیست شــده است.  به 
نقــل از راشــاتودی، حبیب 
 UFC ستاره  نورماگومدوف، 
در اوایــل ســال جــاری از 
»فلسطینیان مظلوم« حمایت 
کرد و به مخاطبان رســانه های اجتماعی گســترده خود از حقوق مردم مظلوم 
فلســطین گفت. این ورزشکار داغستانی با بیش از 32 میلیون دنبال کننده یکی 
از پرطرفدارترین ورزشــکاران در جهان اســت. عثمان عزایتر و دیگر ورشکاران 
مســلمان دیگر هــم در این بین بودند کــه حمایت های خودشــان را از مردم 
فلســطین ابراز کردند که باعث عصبانیت ورزشکار اسرائیلی شده است. شیمون 
اسموتریتسکی ورزشکار رشته هنرهای رزمی ترکیبی رژیم صهیونیستی به این 
فعالیت ها واکنش نشان داد و گفت: »او طرفداران زیادی دارد و اطلاعات اشتباهی 
را منتشر می کند. حبیب و این همه جنگجو در هتلی در دبی نشسته اند، استیک 
می خورند، تلویزیون تماشــا می کنند و می خندند، و ســپس روی تلفن ]خود[ 
پست می گذارند و ۵0 میلیون نفر می گویند اسرائیل چقدر بد است و فلسطین 

در حال عذاب است«.

کاراته انتخابی تیم ملی
مهدیزاده از ادامه مسابقات انصراف داد!

دارنده دو مدال طلا و یک برنز جهان از حضور  
در ادامه مسابقات انتخابی تیم ملی انصراف داد. به 
گزارش مهر ، رقابتهای انتخابی تیم ملی کاراته برای 
حضور در مسابقات قهرمانی جهان در سالن شهید 
کبکانیان تهران جریــان دارد که در مبارزات وزن 
۶۷- کیلوگرم امیر مهدیزاده بعد از دو باخت به سید 
علی کریمی)بــا رای داوران( و مرتضی نعمتی، در 
مبارزه سوم برابر امیر رضا میرزایی و در اعتراض به 
رای داوران در بازبینی فیلم از حضور در ادامه مسابقات انصراف داد و سالن را ترک 
کرد. در این وزن از بین کریمي ، نعمتی و میرزایی یک نفر جواز حضور در مسابقات 
جهانی را کســب مي کند. امروز و در سالن شهید کبکانیان تکلیف تیم ملی برای 
حضور در مســابقات جهانی امارات در بخش کومیته انفرادی مشخص خواهد شد. 

رقابتهای کاراته قهرمانی جهان 2۵ تا 30 آبان در امارات برگزار مي شود.

اخبار کوتاه

به همت کانون مربیان مربیان فوتبال ایران روز شــنبه 
در سالن همایش وزارت ورزش مراسم نکوداشت روز مربی 

برگزار شد 
به گزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری نشست کانون 
مربیان فوتبال ایران با حضور بیژن ذوالفقارنسب رئیس این 
کانون، شهره موسوی و حسن کامرانی فر نایب رئیس بانوان 
و دبیرکل فدراســیون فوتبال و اعضای این کانون در سالن 

جلسات وزارت ورزش وزارت ورزش و جوانان برگزار شد.
بیژن ذوالفقار نســب، رئیس کانون مربیان فوتبال ایران، 
این نشســت را با اشــاره به اهمیت جایــگاه والای مربیان 
و نقش تربیتی آنها و گرامیداشــت یاد  خاطره مربیان بزرگ 
و فقیــد فوتبال ایران آغاز کرد و با اشــاره به نام هایی چون 
پرویز دهــداری، منصور امیر آصفی، منصــور پورحیدری، 
ناصرحجازی و محمود یاوری آغاز کرد و اظهار داشت: کانون 
مربیان با تمام انرژی و توان خود حافظ نام و اعتبار مربیان 

است و برای ارتقا جایگاه آنها کوشش مي کند.
رئیس کانون مربیان فوتبــال، توجه و تمرکز به اهمیت 
نکات اخلاقی در فوتبال را مهم بر شمرد و گفت: نکته مهم 
در نسل کنونی مربیان فوتبال کشورمان آن است که باید در 
پرورش ورزشــکارانی که با تعهد و اخلاق در خدمت منافع 

تیم و منافع ملی هستند، اهتمام ویژه ای داشته باشند.
حسن کامرانی فر دبیرکل فدراسیون فوتبال، نگاه توسعه 
ای در فدراسیون فوتبال را یک اصل مهم دانست و تصریح 
کرد: نگاه توسعه در فوتبال بدون توجه به مربیان امکان پذیر 
نیست و در همین راستا فدراسیون فوتبال حمایت خود را از 

کانون مربیان فوتبال ایران اعلام مي کند.
در این نشست از نصرت ایراندوست و مریم ایراندوست، 
مدیر فنی و سرمربی تیم ملی فوتبال بانوان و سایر اعضای 
کادر فنی این تیم که برای اولین بار به جام ملت های آســیا 
راه یافتند و دیگر اعضای کادر فنی و سرپرســتی تجلیل به 

عمل آمد.
مریم ایراندوست، سرمربی تیم ملی فوتبال بانوان با ابراز 
خرســندی از افتخارآفرینی این تیــم تاکید کرد: تیم ملی 
فوتبال بانوان ایران جواز حضور در مســابقات جام جهانی را 

هم به ارمغان خواهد آورد
در این نشســت از محسن حسن زاده که از سوی کانون 
مربیان، به عنوان مربی ماه فوتبال انتخاب شده بود، تجلیل 
به عمل آمد. در بخش دیگری از مراسم که مربیانی از سراسر 
کشــور حضور داشتند، از  وبســایت و لوگوی جدید کانون 

مربیان فوتبال ایران رونمایی شد.
در اینجا مروری به گفتگوی با برخی از حاضرین در این 

نشست خواهیم داشت 
مشاور وزیر ورزش: 

فوتبال ما در مسیر خوبی قرار ندارد
مشاور وزیر ورزش و جوانان، گفت: فوتبال ایران مشکلات 

زیادی دارد و متاسفانه در مسیر خوبی قرار نگرفته است.

»بیژن ذوالفقارنســب« در حاشــیه در حاشــیه مراسم 
نکوداشــت روز مربی در کانون مربیان اظهار داشت: کانون 
مربیان فوتبال هر ســاله مراسمی را برای برنامه های متعدد 
تشــکیل می دهد. برنامه امسال با روز جهانی مربی مصادف 
شــده که در این روز برای تجلیل از جایگاه مربیان در همه 
جای دنیا مراســم می گیرند. حرفه مربیگری حرف بســیار 
ســخت و پر زحمت و از طرفی بسیار خوشایند و دل پذیر 
اســت که جوانان را تعلیم می دهد و آن ها را به راه راســت 
هدایت می کند. وی ادامه داد: ما مربیان بســیار ارزشمندی 
داریــم مانند مرحوم پرویز دهــداری و ده ها مربی دیگر که 
زحمت می کشــند و کارهایشــان آموزنده اســت. خیلی 
خوشــحالم که من را معلم خطاب کردید و از همه تشــکر 

می کنم که برای مربیان و معلمان ارزش قائل می شوند. 
پیشکســوت فوتبال کشــورمان در خصوص پیشرفت 
مربیگــری در فوتبــال ایران گفت: مربیان جوانی از ســال 
گذشــته در لیگ شروع مربیگری کردند و طیف مربیان در 
حال حاضر به ســه دسته تقسیم می شود. مربیان ما تلاش 
بسیاری دارند. در فوتبال دنیا مرسوم شده که تعداد جلسات 
تمرین زیاد شود. در لیگ ایران هم این اتفاق رخ داده است 

و برخی تیم ها در هفته ۱3، ۱4 جلسه تمرین دارند.
وی افزود: مشــکلات روزانه و خانوادگی و عدم پرداخت 
دستمزد بازیکنان و مربیان در مجموع یک فضایی را به وجود 
آورده که اصلا دوســتانه و ورزشی نیست. بعد از هر بازی با 
یک شلوغی و دغدغه خاطر، خشونت هایی به وجود می آید 
که این موضوع ناشــی از همین مشکلات است. باشگاه های 
فوتبال ما به نظر می رســد همه آن ها حتی تیم های بزرگ، 
خودکفایی مالی ندارند و نهاد های مربوطه نیز به آن ها کمک 

خوبی نمی کنند.
ذوالفقارنســب تصریح کرد: بازیکنی که دســتمزدش را 

دریافت نکند، به طور قطع پرخاشــگر و عصبی می شــود. 
فوتبال ما متاسفانه در مســیر خوبی قرار ندارد. بازیکنان و 
مربیان مشکلات زیادی دارند و مردم هم فکر می کنند آن ها 
میلیاردی پول می گیرند و مشــکل ندارند اما من به عنوان 
یک مربی باشــابقه می توانم بگویم اینگونه نیست. خیلی از 
باشــگاه ها به تعهدات خود عمل نمی کنند و اگر این اتفاق 
رخ دهد، به طور قطع همیشه با حالات خشونت آمیز روبرو 
خواهیم شد.  پیشکسوت فوتبال کشورمان بیان کرد: فوتبال 
ما نتایج خوبی در آسیا گرفته است. فدراسیون فوتبال باید 
بــا امکانات حقوقی که دارد، باشــگاه ها را به مطالبات خود 

برساند.
شمس: آخر هفته رئیس فوتسال معرفی 

می شود،باید به فینال صعود می کردیم
سرمربی اسبق تیم ملی فوتســال گفت: در حال حاضر 
ارتباطی با کمیته فوتســال ندارم. اواخر هفته رییس جدید 
این کمیته معرفی می شــود و اگر خواســت با او همکاری 

خواهم کرد.
»حسین شمس« در حاشیه مراسم آیین نکوداشت روز 
جهانی مربی اظهار داشــت: امســال در این مراسم تصمیم 
گرفتیم که از بانوانی که به موفقیت  رسیدند تقدیر و تشکر 
کنیم. همچنین کانون مربیان یک طرح نویی را انجام داده 
اســت. در این طرح مربی برتر هر لیــگ در هر ماه معرفی 
می شــود. لیگ فوتســال در حال برگزاری است و ما برای 

شروع این طرح اولین مربی برتر را انتخاب کردیم. 
وی ادامــه داد: امیــدوار هســتم نــگاه وزارت ورزش و 
فدراسیون فوتبال به قشر مربیان بهتر شود. توسعه فوتسال 

به طور قطع از طریق همین مربیان شکل می گیرد. 
سرمربی اسبق تیم ملی فوتسال در خصوص تغییر نسل 
در این تیم گفت: حتما به این شــکل اســت. همانطور که 

دیدید هم سرمربی تیم ملی در لیست جدید خود بازیکنان 
جــوان را دعوت کرده اســت. امیدواریم که تیم های »ب«، 
امید و جوانان هم به زودی تشــکیل شــود تا بتوانیم نسل 
خوبی داشته باشیم. پشتوانه سازی در فوتسال ضعیف بوده 
و امیدوارم فدراســیون فوتبال با تشکیل تیم های پایه این 
کمبود را جبران کند. شمس در مورد ارتباط خود با کمیته 
فوتسال تصریح کرد: نه. فعلا باید صبر کنیم تا آخر هفته که 
قرار اســت رییس این کمیته معرفی شود. اگر او درخواست 

همکاری بدهد در خدمت هستیم. 
وی درباره انتقادات او به سرمربی تیم ملی اظهار داشت: 
همــه مردم دیدند که تیم ما لیاقــت حضور در فینال جام 
جهانی فوتسال را داشت. راه ما هم هموار بود اما متاسفانه به 
دلیل سن بالای تیم و آماده نبودن آن ها از یک تیم آسیایی 
هشــت گل خوردیم و متاسفانه در یک چهارم در حالی که 
2 بر صفر جلو بودیم، باز به دلیل ســن بالای تیم بازی را به 
قزاقســتان واگذار کردیم. سرمربی اسبق تیم ملی فوتسال 
بیان کرد: قرعه بسیار خوبی داشتیم و می توانستیم به فینال 
برویم اما متاسفانه به دلیل همین سهل انگاری هایی که قبل 
از سفر انجام شد، و بردن یک بازیکن مصدوم که نتوانست به 

تیم کمک کند، متاسفانه نتیجه نگرفتیم. 
شــمس در خصوص انتقادهایش به »مهرداد سراجی« 
رییس ســابق کمیته فوتسال گفت: او کوتاه مدت در آن جا 
حضور داشــت و حتی به جام جهانی هم نرفت. او زحمتش 
را کشید و تصمیم به استعفا گرفت. حالا باید برای انتخاب 
رییس جدید صبر کنیم و امیدوار باشــیم شخصی بیاید که 

به فوتسال کمک کند.
دبیرکل فدراسیون: مربیان در طرح توسعه فوتبال 

جایگاه ویژه ای دارند
دبیر کل فدراسیون فوتبال گفت: مربیان در طرح توسعه 
فوتبال که مورد تاکید رییس فدراسیون فوتبال است جایگاه 
ویــژه ای دارند. حســن کامرانی فر در آیین نکوداشــت روز 
جهانی مربی که در محل وزارت ورزش برگزار شد، با اشاره 
به اهمیت روز مربی و نقش مربیان در جامعه اظهار داشت: 
سال ها مربیان فوتبال کنار زمین امثال من را تحمل کردند 
و فرصت دادند تا خطاهایمــان را اصلاح کنیم. این مربیان 

جایگاه ویژه ای در فوتبال و تعالی آن دارند.
دبیر فدراسیون فوتبال ادامه داد: رییس فدراسیون فوتبال 
به خاطر اساســنامه و حضور در مجلس نتوانستند در این 
مراســم حضور یابد. کانون مربیان غنیمت بزرگی است که 
با حضور »بیژن ذوالفقارنســب« روز به روز شکوفاتر خواهد 
شد. باید از مجموع کانون مربیان در تعالی ورزش تشکر کرد.

وی در جمع خبرنگاران تصریح کرد: توسعه فوتبال یکی 
از شعارهای رییس فدراسیون فوتبال است و مربیان جایگاه 
ویژه ای در این برنامه دارند. در تیم ملی بزرگســالان حضور 
مربیان داخلی در کنار مربیان خارجی قابل توجه است و این 

موضوع در تمام رده های سنی رعایت شده است.

باشــگاه  رودی ژســتد، مهاجــم ســابق 
پانتولیکوس یونــان، با امضای قــراردادی دو 
ساله به تیم استقلال پیوست. به نقل از سایت 
رسمی باشگاه اســتقلال، این مهاجم فرانسوی 
پس از دیــدار با مصطفی آجرلــو، مدیرعامل 
باشــگاه اســتقلال؛ به جمع آبی پوشان ملحق 
شــد. ژســتد ســابقه حضور در لیــگ برتر و 
چمپیون شــیپ انگلیس و لیگ های فرانسه و 
اســترالیا را در کارنامه خود دارد. مهاجم جدید 
تیم فوتبال استقلال می گوید برای پیوستن به 
جمع آبی پوشــان به دنبــال یک چالش جدید 
بوده اســت. رودی ژســتد، مهاجم جدید تیم 
فوتبال اســتقلال پس از عقد قراردادی 2 ساله 
بــا این مدیران باشــگاه اســتقلال اظهار کرد: 
از خوش آمدگویی گرم شــما تشــکر می کنم. 
استقلال در دنیای فوتبال یک باشگاه شناخته 
شده  است. من از آشنایان و دوستان از شرایط 
باشگاه پرســیده بودم و نظرات خوبی را به من 
منتقل کردند. برای من این تصمیم یک اتفاق 
بسیار خوبی بود. او درباره پیوستنش به باشگاه 

اســتقلال خاطرنشان کرد: من در این مقطع از 
دوران فوتبالــی ام به دنبال یک چالش بودم که 
در نهایت باشــگاهی بزرگی مثل اســتقلال به 
من پیشــنهاد داد. باشگاه استقلال یک باشگاه 
خوب با طرفداران بزرگی است. من راحت این 
پیشنهاد را پذیرفتم و به ایران آمدم. دین کشور، 
یکــی از دلایل مهم من برای پیوســتن به این 
باشــگاه بود و همیشه دوســت داشتم در یک 
کشــور مسلمان زندگی کنم. ژســتد در پایان 
گفت: مــن حس خوبــی دارم و چالش خوبی 
برای من است. همیشه خوب است که چیزهای 
جدید را امتحان کنید و من هم این کار را انجام 
دادم. امیدوارم به زودی به تیم محلق شوم و با 
بازیکنان تمرین کنم. همه تلاش خود را می کنم 
تا انتظارات را برآورده کنم. من هدف های خودم 
را دارم و بهتر از است این هدف ها را برای خودم 

نگه دارم.
رسانه لهستانی: ژستد برای فتح آسیا 

به استقلال پیوست
رودی ژســتد بازیکن ســابق آستون ویلا و 

میدلزبورو، چند روزی است که در تهران حضور 
دارد و همگان در انتظار اعلام رسمی خبر جذب 
این بازیکن هستند. مهاجم ۱93 سانتی متری 
پانه تولیکوس یونان، پس از حضوری کوتاه مدت 
در این تیم، راهی ایران شده تا لباس استقلال 
را بر تن کند. در همین رابطه، یک وب ســایت 
لهستانی با تیتر »رودی ژستد و انتقالی شگفت 
انگیز؛ مهاجم برای فتح آسیا به راه افتاد« نوشت: 
رودی ژستد با باشگاه اســتقلال ایران قرارداد 
امضا کرد. ملی پوش سابق جوانان فرانسه و تیم 
ملی بزرگسالان بنین زمانی بازیکنی کاملًا آینده 
دار به حساب مي آمد و حتی مفتخر به بازی در 
ســطح لیگ برتر برای استون ویلا و میدلزبورو 
شد. رســانه transfery در ادامه نوشته است: 
در فصول اخیر، این بازیکن 33 ســاله به اندازه 
کافی خوب ظاهر نشد تا بتواند در یک باشگاه 
اروپایی موفق عمــل کند. به همین دلیل ابتدا 
در ملبورن ویکتوری اســترالیا و اخیراً در پانه 
تولیکوس یونان بازی کرد. این مهاجم نوک اما 
پس از تنها دو ماه و پس از به ثمر رساندن یک 

گل در سه بازی سوپرلیگ یونان، تصمیم گرفت 
رابطه خود با تیم پانه تولیکوس را زودتر از موعد 
پایان دهد تا پیشنهاد باشگاه استقلال ایران که 
از نظر مالی بهتر بــود را بپذیرد. در ادامه آمده 

است: انتقال رودی ژستد به تیم آسیایی در این 
زمان از فصل امکان پذیر بود، زیرا پنجره نقل و 
انتقالات تابستانی ایران در آستانه پایان است و 

در تاریخ ۷ نوامبر بسته مي شود. 

به همت کانون مربیان فوتبال ایران برگزار شد 

مراسم نکوداشت روز مربی و تجلیل از نصرت و مریم ایراندوست
مرتضی دهرویه

رودی ژستد با قراردادی دو ساله به استقلال پیوست

ســرمربی سابق تیم ملی فوتسال زنان می گوید بازیکنان 
ایرانی با حضور در لیگ کویت، کیفیت فوتســال ایران را به 

نمایش می گذارند و سطح مسابقات را بالا می برند. 
به گزارش ایســنا، شهرزاد مظفر سرمربی سابق تیم ملی 
زنان ایران چهار ســال قبل راهی کویت شد تا فوتسال زنان 
در این کشــور را راه اندازی کند. لیــگ و اردوهای تیم ملی 
را برگزار کرد تا زنان فوتســال کویت به تدریج آماده رقابت 
در آســیا شوند. با برگزاری لیگ تعدادی از ملی پوشان ایران 
چون فرشــته کریمی، نسیمه غلامی، نسترن مقیمی و سارا 
شــیربیگی به عنوان لژیونر راهی کویت شده اند و بازیکنان 
تاثیرگذاری برای تیم های خود هستند. مظفر هم این حضور 
را تجربــه ای برای بازیکنــان ایران و امتیــازی برای کویت 
می داند. برنامه های این مربی برای کویت همچنان ادامه دارد 
و در حالی که چهره های جدیدی در فوتسال زنان این کشور 
شناسایی کرده، معتقد است باید راهی طولانی برای پیشرفت 
طی کرد. شهرزاد مظفر در گفت وگو با ایسنا به حضور تعدادی 
از بازیکنان ایران در لیگ کویت اشاره کرد و گفت: در چهار 
سالی که لیگ کویت برگزار شده، سه بازیکن ایرانی آمده اند 

که عدد بالایی نیســت. لژیونر شدن مساله ای طبیعی برای 
بازیکنان حرفه ای اســت. کویت هم با ایران فاصله نزدیکی 
دارد و به هر حال کسب تجربه در کشورهای دیگر بد نیست. 
هرچند ایران لیگ خوبی دارد اما برخی از بازیکنان دوســت 
دارند بازی خارج از کشور را تجربه کنند. من هم خوشحالم 
که بازیکنان ایرانی به کویت بیایند و کیفیت فوتسال ایران را 
به نمایش بگذارند. باعث افتخار و غرور ماست. از طرف دیگر 
برای کویت هم خوب است و کیفیت فنی لیگ را بالا می برد.

او به برنامه های خود برای فوتســال زنان کویت اشــاره 
و بیــان کرد: لیگ برایمان خیلی مهم بــود که راه اندازی و 
خوشــبختانه در این چهار سال حتی در شرایط شیوع کرونا 
هم با نظم خوبی برگزار شد. اولین ثمره های برگزاری مستمر 
لیگ را امســال می بینیم و شاهد ظهور چهره های جدیدی 
هســتیم، به گونه ای که ۱2، ۱3 بازیکن جوان و خوب را در 
لیــگ دیده ایم که اکنون هم زیر ذره بین هســتند تا به تیم 

ملی تزریق شوند. 
با برنامه جایگزین به بازیکنان انگیزه می دهیم

سرمربی تیم ملی فوتسال زنان کویت در مورد برنامه های 

تیم ملی گفت: کرونــا در روند برنامه ریزی ما وقفه انداخت. 
برنامه هایمان در ســال 2020 کلا انجام نشــد و ۶ ماه اول 
202۱ هم از دســت رفت، یعنی تقریبا یک سال و نیم را از 
دســت دادیم. از آنجایی که جام ملت های آسیا و بازی های 
داخل سالن آســیا به تعویق افتاد، برای جبران خلأ کمبود 
مســابقات باید به فکــر راه های جایگزین باشــیم. بنابراین 
یکسری تورنمنت چندجانبه، کمپ های داخلی و خارجی و 
بازی های دوســتانه در نظر گرفته ایم تا بازیکنان سرخورده 
نشوند چون بازیکن با مســابقه زندگی می کند. می خواهیم 
از این طریق بــه آنها انگیزه بدهیم تا تمرینات را شــاداب 
دنبال کنند و بدانند برای هیچ تــلاش نمی کنند.او در این 
مورد افزود: لیگ در حال برگزاری است و فقط هفته ای یک 
روز تمریــن تیم ملی داریم. در نیم فصل اردویی ســه روزه 
خواهیم داشت و با پایان مســابقات هم برنامه فشرده ای را 
در نظر گرفته ایم، چون شــرایط کویت بــا ایران فرق دارد و 
فوتسال در این کشور نوپاست. در بحث توسعه زیرساخت ها 
و اســتعدادیابی کار زیادی داریم و در یک سال و نیم اخیر 
هم به دلیل کرونا مسکوت مانده، در نتیجه باید فعال شوند. 
کویت کارهای توســعه ای زیادی دارد و باید در این زمینه ها 

خیلی پیشرفت کنیم.
تعویق مسابقات در آسیا ناامیدکننده است

مظفــر در مورد تعویق جام ملت های آســیا و بازی های 
داخل سالن آســیا گفت: این دو اتفاق ناخوشایند بود چون 

برگزاری آنها خیلی برای زنان اهمیت داشت. 
ما از کمبود مسابقات رسمی در بخش زنان رنج می بریم و 
در واقع فوتسال زنان در آسیا و حتی جهان کمبود مسابقات 
رســمی دارد. لغو این دو رویداد مهم در آســیا به فوتسال 
 AFC زنان آســیب جدی و بزرگی وارد می کند. امیدوارم
به زودی تاریخ جدیدی بــرای جام ملت ها اعلام کند چون 
این حالت بلاتکلیفی و عدم برگزاری مســابقه در سطح قاره 
بسیار ناامیدکننده است و در روند توسعه فوتسال زنان اثرات 

جدی می گذارد.
پیشنهادی برای سرمربیگری ایران نداشته ام

او با بیان اینکه پیشــنهادی برای سرمربیگری تیم ملی 
فوتسال زنان ایران نداشــته، در مورد تعطیلی دو ساله تیم 

ایران گفت: همه کشورها به دلیل شیوع کرونا تقریبا شرایط 
یکسانی داشته اند و فعالیت های ورزشی کمابیش حالت نیمه 
تعطیل یا تعطیل بوده است، اما کشورها به تدریج به شرایط 
عادی برمی گردند و می بینیم که مسابقات در اروپا با تماشاگر 
برگزار می شود. البته آسیا در شرایطی جام ملت ها را لغو کرد 
که جام ملت های فوتســال زنان اروپا برگزار شد. AFC هم 
باید مسابقات زنان را جدی بگیرد و خیلی راحت حکم به لغو 
آنها ندهد چون این مسابقات در سرنوشت برخی از کشورها 
اثــرات منفی می گذارد و خیلی از فدراســیون ها از ادامه راه 
منصرف می شــوند. بنابراین باید تاریخ برگزاری را سریع تر 
اعلام کنند تا فدراسیون ها برنامه ریزی خود را انجام بدهند، 

اما این سکوت AFC به نفع فوتسال زنان نیست.
مظفر در پاســخ به این ســوال که اگر تیم ملی ایران به 
او نیاز داشــته باشــد، حاضر به همکاری است یا خیر؟ بیان 
کرد: بزرگترین افتخارم سرمربیگری تیم های ملی فوتبال و 
فوتســال زنان ایران بوده و بهترین لحظات و خاطراتم با این 
تیم ها سپری شده است اما اجازه بدهید این سوال را زمانی 
جواب بدهم که سر این دوراهی قرار بگیرم چون هنوز هیچ 

پیشنهاد رسمی به من نداده اند. 
صحبت برگشتنم نبوده که به آن فکر کنم. اگر روزی این 

اتفاق افتاد در همان مقطع زمان فکر می کنم.
صعود فوتبال به جام ملت ها، ثمرات بزرگی دارد

مظفــر صعــود تیم ملی فوتبــال زنان ایــران را به جام 
ملت های آسیا تبریک گفت و ادامه داد: اتفاق خوب و بزرگی 
بود. برگرداندن مریم ایراندوست به تیم ملی یکی از بهترین 
تصمیمات فدراسیون بود که نتیجه اش را هم دیدند. هرگاه 
فدراســیون از تیم های ملی فوتبال و فوتسال حمایت کرده 
اســت، این تیم ها پاسخ حمایت ها را به بهترین نحو داده اند. 
اکنون هم اتفاق بســیار خوبی افتاده و خانم ایراندوســت و 

همکارانشان در مدت بسیار کم تیم را آماده کردند.
خاطرات زیادی با مریم ایراندوســت در تیم ملی فوتبال 
دارم و چون از نزدیک او را می شناسم، می دانم چه اندازه به 
کارش علاقه دارد، پرتلاش اســت و تیم را با غیرت و تعصب 
اداره می کند. بســیار خوشحالم و مطمئن باشید این صعود 

ثمرات بزرگی خواهد داشت.

سرمربی سابق تیم ملی فوتسال زنان:

از حضور دختران ایرانی در کویت خوشحالم


